
Συνεδρίαση :04/2011                                Παρασκευή 28 / 1 / 2011 ΑΠΟΦΑΣΗ  020/2011 

Πρακτικά ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας  1 

 

∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  04/2011 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  020/2011  

 

Στην Καλαµάτα σήµερα, την 28η  Ιανουαρίου 2011, ηµέρα Παρασκευή και ώρα 8:00 µ.µ., στο 
Αµφιθέατρο «Αλέξανδρος Κουµουνδούρος», συνέρχεται στην 4η/2011 συνεδρίαση το ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο του ∆ήµου Καλαµάτας, µετά την υπ’ αριθµ. πρωτ. 2355/21-1-2011 πρόσκληση του κ. 
Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύµφωνα µε το νόµο και µετά την υπ’ αριθµ. 18/2011 απόφαση του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας.  
 
 
Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση – απόντος του Προέδρου του Σώµατος κ. Γουρδέα Ανδρέα, 
οποίος απουσιάζει για λόγους υγείας – ο Αντιπρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Ανδρέακος 
Κωνσταντίνος ως Προεδρεύων αυτού και από τα υπόλοιπα τακτικά  µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) 
Αδαµόπουλος Ιωάννης, 2) Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος, 3) Αναζίκος Ιωάννης, 4) Αντωνόπουλος 
Μιχαήλ, 5) Βασιλόπουλος Αθανάσιος, 6) Βασιλόπουλος Παναγιώτης, 7) Γκλεγκλές Ιωάννης, 8) 
∆ικαιουλάκος Βασίλειος (αποχώρηση στην υπ΄ αριθµ. 029 απόφαση), 9) Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 
10) Καµβυσίδης Ιωάννης, 11) Καραγιάννης Ανδρέας, 12) Καρβέλης Γεώργιος, 13) Κουδούνης 
Αργύριος, 14) Μανδηλάρης Ιωάννης, 15) Μαρινάκης Σαράντος, 16) Μιχαλόπουλος Σωτήριος 
(αποχώρηση στην υπ΄ αριθµ. 029 απόφαση), 17) Μπάκας Ιωάννης, 18) Μπασακίδης Νικόλαος, 19) 
Μπεχράκης Σταµάτης, 20) Μπουζιάνης Παύλος, 21) Μπούρας Ιωάννης, 22) Μπούχαλης ∆ηµήτριος, 
23) Μπρεδήµας Θεόδωρος, 24) Μωραγιάννης Κωνσταντίνος, 25) Μωρακέας Σπυρίδων, 26) Νιάρχος 
Αναστάσιος, 27) Νταγιόπουλος Γεώργιος (αποχώρηση στην υπ΄ αριθµ. 032 απόφαση), 28) Ντίντα 
Παναγιώτα, 29) Οικονοµάκου Μαρία, 30) Πολίτης ∆ηµήτριος, 31) Πουλόπουλος ∆ηµήτριος, 32) 
Ριζάς Χρήστος, 33) Στασινάκης ∆ιονύσης, 34) Στασινόπουλος Στυλιανός, 35) Φαββατάς ∆ηµήτριος 
(αποχώρηση στην υπ΄ αριθµ. 026 απόφαση), 36) Φωτέας Νικόλαος και 37) Χριστόπουλος Ιωάννης.     
 
 
∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ.: 1) ∆ιασάκος Νικόλαος 
και 2) Χουλιάρα – Παλιατσέα Αµαλία λόγω προβλήµατος υγείας.  
 
 
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο Προεδρεύων του Σώµατος κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης, παρουσία του  ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα. 
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………………………………………………………………………………………………………………….. 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον Προεδρεύοντα του Σώµατος για συζήτηση το εκτός ηµερήσιας 
διάταξης θέµα που το Σώµα οµόφωνα αποφάσισε να συζητηθεί µαζί µε τα τακτικά λόγω του 
επείγοντος χαρακτήρα του, µε τίτλο : 

Έγκριση απολογισµού Χριστουγεννιάτικων εκδηλώσεων. 
 
Το υπ’ αριθµ. πρωτ. 2979/26-1-1130-11-2010 σχετικό έγγραφο της Κοινωφελούς Επιχείρησης του 
∆ήµου Καλαµάτας «ΦΑΡΙΣ» καθώς και ο συνηµµένος οικονοµικός απολογισµός έχει αναλυτικά ως 
εξής:  
 
ΘΕΜΑ: ΕΓΚΡΙΣΗ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΧΡΙΣΤΟΥΓΕΝΝΙΑΤΙΚΩΝ ΕΚ∆ΗΛΩΣΕΩΝ 
 
Κύριε Πρόεδρε 
 
Ο ∆ήµος Καλαµάτας ανέθεσε, σύµφωνα µε την υπ. αριθµ. απόφαση 527/2010 του ∆ηµοτικού 
Συµβουλίου Καλαµάτας, στην Επιχείρηση ΦΑΡΙΣ έναντι του ποσού των 21.000,00 € πλέον Φ.Π.Α. 
την διοργάνωση των Χριστουγεννιάτικων Εκδηλώσεων 2010-2011. 
 
Το συνολικό κόστος εξόδων, όπως προκύπτει από τον συνηµµένο οικονοµικό απολογισµό, είναι 
26.368,57€. 
Παρακαλούµε στην συνεδρίαση της 27/1/2011 του ∆ηµοτικού Συµβουλίου να συµπεριλάβετε, ως 
θέµα µε την διαδικασία του επείγοντος, την έγκριση του οικονοµικού απολογισµού του έργου: «Χ ρ 
ι σ τ ο υ γ ε ν ν ι ά τ ι κ ε ς   Ε κ δ η λ ώ σ ε ι ς   2 0 1 0» 
 

Ο ∆ιευθυντής της Κοινωφελούς Επιχείρησης 
«ΦΑΡΙΣ» 

Παναγιώτης Φουρναράκης 
 
Συνηµµένα: Οικονοµικός Απολογισµούς. 
 
 

                                ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ∆ΑΠΑΝΩΝ ΕΟΡΤΑΣΤΙΚΩΝ ΕΚ∆ΗΛΩΣΕΩΝ  

                                         ΧΡΙΣΤΟΥΓΕΝΝΩΝ-ΠΡΩΤΟΧΡΟΝΙΑΣ 2010  

 
 ΑΙΤΙΟΛΟΓΙΑ ΕΠΩΝΥΜΙΑ ΠΑΡΑΣΤΑΤΙΚΟ ΠΟΣΟ  

1  ΧΡΙΣΤ/ΚΟ ∆ΕΝΤΡΟ ΜΗΤΣΕΑΣ ΗΛ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΤΠΥ 39 123,00  

 (συµπληρωµατικες  ΤΣΟΥΠΑΣ ΑΘ.ΙΩΑΝΝΗΣ ΤΠΥ 14 184,50  

 παρεµβάσεις- ΓΑΛΑΝΗΣ ∆ΗΜ.ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ∆Α-ΤΠ 5577 206,64  

 τοποθέτηση-στολισµός) 
ΚΟΡ∆ΟΝΟΥΡΗΣ 
ΧΑΡ.ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ∆Α-ΤΠ 690 18,00  

  
ΚΟΡ∆ΟΝΟΥΡΗΣ 
ΧΑΡ.ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ∆Α-ΤΠ 698 12,92  

  ΑΣΤΡΟΝ ELΕCTRIC Α.Ε. ΤΠ 1713 578,58  

  ΑΣΤΡΟΝ ELΕCTRIC Α.Ε. ΤΠ-∆Α 17969 109,31  

  ΑΣΤΡΟΝ ELΕCTRIC Α.Ε. ΤΠ 1752  144,39  

  ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ ΧΡΥΣ.ΜΑΡΙΑ ΤΠ-∆Α 2952  99,63  

  ΜΑΝΕΣΙΩΤΗ Π.ΑΦΟΙ Ο.Ε. ∆Α-ΤΠ 197 490,94  

  ΓΕΩΡΓΟΥ∆ΙΟΣ ∆.ΑΙΜΙΛΙΑΝΟΣ ΤΠ-∆Α 104 612,77 2.580,68 

      

2 ΞΥΛΙΝΑ ΣΠΙΤΑΚΙΑ JUMBO Α.Ε.Ε. ΤΠ-∆Α Λ-6482 59,70  

 (συµπληρωµατικες  JUMBO Α.Ε.Ε. ΤΠ-∆Α Λ-6510 15,00  

 παρεµβάσεις και ειδικές JUMBO Α.Ε.Ε. ΤΠ-∆Α Λ-6529  11,96  
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 κατασκευές) JUMBO Α.Ε.Ε. ΤΠ-∆Α Λ-6617  68,63  

  JUMBO Α.Ε.Ε. ΤΠ-∆Α Λ-6849  45,41  

  ΞΥΠΟΛΗΤΟΥ ∆ΗΜΗΤΡ.ΓΙΩΤΑ ∆Α-ΤΠ 254 921,30  

  ΑΦΟΙ ΜΟΥΡΓΗ ΑΕ  ΤΠ-∆Α Ζ-6928 5,44  

  ΚΟΥΡΑΚΛΗ ΣΠΥΡ.ΜΑΡΙΑ ΤΠ 16  98,90  

  ΚΟΥΚΟΥΤΣΗ ΝΙΚ.ΑΓΛΑΙΑ ΤΠ-∆Α 331 36,00  

  ΓΑΛΑΝΗΣ ∆ΗΜ.ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ∆Α-ΤΠ 5573 88,31  

  ΓΑΛΑΝΗΣ ∆ΗΜ.ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ∆Α-ΤΠ 3013 93,48  

  ΓΑΛΑΝΗΣ ∆ΗΜ.ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ∆Α-ΤΠ 3031 439,11  

  ΚΑΤΣΙΟΣ Θ. & ΣΙΑ ΟΕ ∆Α-ΤΠ 13112 10,80  

  ΚΑΤΣΙΟΣ Θ. & ΣΙΑ ΟΕ ∆Α-ΤΠ 13207 39,51  

  ΚΑΤΣΙΟΣ Θ. & ΣΙΑ ΟΕ ΤΠ-∆Α 13317 26,94  

  ΠΟΥΛΟΠΟΥΛΟΥ Ι. ΑΦΡΟ∆ΙΤΗ ∆Α-ΤΠ 256 10,26  

  ΜΕΙΚ ΑΠ ΕΛΛΑΣ ΑΕΒΕ ∆Α-ΤΠ 3 73,39  

  ΦΡΕΝΤΖΟΣ Κ.ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Α.Ε. ΤΠ 417  171,83  

  ΜΑΝΕΣΙΩΤΗ Π.ΑΦΟΙ Ο.Ε. ∆Α-ΤΠ 198 99,63  

  ΜΑΘΙΟΠΟΥΛΟΣ Γ.Μ. ΑΕ ∆Α-ΤΠ 1016 141,01  

  
ΡΟΥΜΠΟΣ ΠΑΝΑΓ.-ΣΤΑΥΡ.-
ΜΑΡ. ΟΕ 

ΤΠ-∆Α 14198-
99 143,00  

  
ΡΟΥΜΠΟΣ ΠΑΝΑΓ.-ΣΤΑΥΡ.-
ΜΑΡ. ΟΕ ΤΠ∆Α Α-14428  21,00  

  
ΡΟΥΜΠΟΣ ΠΑΝΑΓ.-ΣΤΑΥΡ.-
ΜΑΡ. ΟΕ ΤΠ-∆Α 15188 13,20  

  ΜΥΛΩΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ & ΣΙΑ Ο.Ε. ∆Α-ΤΠ Α'259  182,15  

  
ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ & 
ΣΙΑ Ε.Ε. ∆Α-ΤΠ 10507 28,29  

  
ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ & 
ΣΙΑ Ε.Ε. ∆Α-ΤΠ 10586 104,71  

  ∆ΗΜΗΤΡΙΑ∆ΗΣ ΚΩΝ. ΤΠ∆Α 14558 16,72  

  ΜΑΚΡΗΣ Λ.ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ∆Α-ΤΠ 8056 205,04 3.170,72 

      

3 
ΕΙΚΑΣΤΙΚΗ 
ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ ΚΑΡΓΑΣ ΠΑΝ. ΙΟΡ∆ΑΝΗΣ ΤΠΥ 15 86,10  

 ΕΝΤΥΠΩΝ 
ΚΟΥΤΣΟΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΥ Ι. 
ΠΑΝΑΓ. ΤΠΥ 5 184,50  

 
ΠΡΟΒΟΛΗ-
∆ΙΑΦΗΜΗΣΗ 

ΜΕΣ/ΚΗ ΡΑ∆ΙΟΦ. ΤΗΛΕΟΡΑΣΗ 
Α.Ε. ΤΠΥ 440 1.230,00  

  
ΜΕΣ/ΚΗ ΡΑ∆ΙΟΦ. ΤΗΛΕΟΡΑΣΗ 
Α.Ε. ΤΠΥ 443 769,97  

  ΜΕΣΟΓΕΙΟΣ ΑΕ ΤΠΥ 825 1.008,60  

  
ΚΥΡΙΑΚΟΥΛΑΚΟΣ 
ΠΑΝ.ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΠΥ 850  200,00  

  
ΡΕΝΤΖ/ΡΗ ΣΤ.-ΜΙΧΑΛΑΚΟΥ & 
ΣΙΑ ΟΕ ΤΠΥ 9132 615,00 4094,17 

      

4 
ΑΜΟΙΒΕΣ 
ΚΑΛΛΙΤΕΧΝΩΝ ΠΑΠΑΝΑΣΤΑΣΙΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ ΑΠΥ Α-2  1.600,00  

 (χορωδίες- ΣΥΡΡΟΣ ΑΛ.ΣΥΛΒΙΟΣ ΑΠΥ 23 1.987,50  

 µουσικά σχήµατα- ∆ΡΕΜΕΤΣΙΚΑΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ ΤΠΥ 18 1.000,00  

 χορεθτικά σχήµατα- 
ΠΑΠΑ∆ΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ. 
ΛΕΩΝΙ∆ΑΣ ΤΠΥ41-43,46  1.100,00  

 θεατρικά σχήµατα) ΣΑΜΙΟΥ ΣΩΚ.ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΤΠΥ 129  1.045,50  

  ΒΕΝΑΡ∆ΗΣ ΕΜΜ.ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΤΠΥ 33 1.107,00  

  
∆ΕΜΟΣ Π. ΓΕΩΡΓΟΥΛ/ΛΟΣ Θ. 
Ο.Ε ΤΠΥ 345 1.353,00 9.193,00 
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5 ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΑ ΕΞΟ∆Α   2.500,00 2.500,00 

      

      

  Μερικό Σύνολο  21.538,57  

      

 
Ο Φ.Π.Α.του Τ.Π.Υ. Νο 
72/16-12-10   4.830,00   4.830,00  

 αποδόθηκε στην ∆.Ο.Υ.Καλαµάτας    

  Γενικό Σύνολο  26.368,57  

      

      

ΟΛΑ ΤΑ ΠΑΡΑΠΑΝΩ ΤΙΜΟΛΟΓΙΑ ΕΧΟΥΝ ΕΞΟΦΛΗΘΕΙ    

      

       

  Ο ∆ΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΤΗΣ "ΦΑΡΙΣ"    

      

  Παναγιώτης Φουρναράκης    

 
Αιτιολογώντας το κατεπείγον του θέµατος ο κ. Ηλιόπουλος Λέει τα εξής: 

 
Επειδή ακολουθεί το θέµα «∆ιοργάνωση εκδηλώσεων για τη θρησκευτική εορτή 
της Υπαπαντής» και προκειµένου να εγκριθεί η ανάθεση διοργάνωσης των 

εκδηλώσεων στη ΦΑΡΙΣ, ο επίτροπος κάθε φορά ζητάει έγκριση του απολογισµού της 
προηγούµενης ανάθεσης. Η προηγούµενη ανάθεση είναι οι «Χριστουγεννιάτικες εκδηλώσεις» του 
2010 και ο απολογισµός των εκδηλώσεων που ανατέθηκαν στην Κοινωφελής επιχείρηση ΦΑΡΙΣ 
ανέρχεται στο ποσό των 26.000 € περίπου µαζί µε τον Φ.Π.Α.. 
 
 
Ακολουθεί διαλογική συζήτηση ως εξής: 
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Ποιο ήταν το ποσόν το οποίο πέρυσι δαπανήθηκε;  

 
Ήταν το διπλάσιο και φέτος µάλιστα το 26.000 δεν είναι και πραγµατικό διότι 
είχαµε και 10.000 € περίπου χορηγίες. Άρα το πραγµατικό ποσό που ξοδεύτηκε 

ήταν 16.000 €. 
 
Ως προς το πρώτο είχαµε ορισµένες αντιρρήσεις, εφόσον µας διαβεβαιώνετε εσείς 
ότι το ποσόν αυτό είναι λιγότερο από πέρυσι, δεν έχουµε αντίρρηση. Όµως έχω 

επανέλθει και πάλι, εις το θέµα των χορηγιών θα πρέπει η ∆ηµοτική Αρχή και το είχα πει και 
Νοµαρχιακό Συµβούλιο, δεν πρέπει να δεσµεύεται απέναντι σε επιχειρηµατίες και σε επαγγελµατίες 
διότι όταν το ¨Α¨ super market ή η ¨Β¨ επιχείρηση προσφέρει και δίνει ορισµένα είδη στο ∆ήµο, 
τότε ο ∆ήµος απέναντί τους είναι ελαστικός και είναι επί ζηµία όλων των δηµοτών. Παρακαλώ 
λοιπόν σε ότι µας αφορά το θέµα αυτό των χορηγιών να σταµατήσει διότι και το ∆ήµο προσβάλλει 
και τους δηµότες. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ: Ερώτηση ο κ. Μπεχράκης. 

 
∆εν µπορώ να καταλάβω από τα κείµενα εδώ, ποιο κονδύλι είναι για τα 
πυροτεχνήµατα. Πόσο κοστίζουν τα πυροτεχνήµατα; Πέσανε κάποια 

πυροτεχνήµατα, δεν φαίνεται, δεν µπορώ να καταλάβω. 
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: Τα πυροτεχνήµατα ήταν προσφορά, καλύφθηκαν από χορηγία δηλαδή.  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 
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ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ: Άλλη ερώτηση; Ο κ. Χριστόπουλος. 

 
Κε Πρόεδρε αν θυµάµαι καλά σε µία συνέντευξη του κου Προέδρου είχε πει ότι 
τέλος πάντων το Χριστουγεννιάτικο δέντρο ουσιαστικά θα ήταν το περσινό. 

Βλέπουµε ήδη ότι δαπανάται ένα ποσό της τάξεως των 2.500 € περίπου.  
Ένα άλλο χαρακτηριστικό του απολογισµού είναι η προβολή αυτής της εκδήλωσης που ανέρχεται 
στις 4.094 €. Πιστεύω ότι είναι ένα µεγάλο ποσό. 
Και οι αµοιβές των καλλιτεχνών, γύρω στις 10.000 €. 
Σε µία εποχή που τέλος πάντων η κοινωνία δοκιµάζεται θα πρέπει να είµαστε φειδωλοί. Θέλω να 
εκφράσω τις επιφυλάξεις µου.  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ: Κε Ηλιόπουλε απαντήστε. 

 
Κε Μπρεδήµα όσον αφορά τις χορηγίες ξέρετε πολύ καλά ότι είναι θεσµοθετηµένη 
µε νόµο η επονοµαζόµενη πολιτιστική χορηγία από το Υπουργείο Πολιτισµού. Για 

το Φεστιβάλ Χορού µάλιστα, για τις χορηγίες υπάρχουν ειδικά έντυπα που προβλέπονται από τον 
νόµο και συµπληρώνονται.  
Όσον αφορά το ποσόν των 2.500 € που ανέφερε για το δέντρο ο κ. Χριστόπουλος, αυτό 
αφορούσε λαµπιόνια, µπάλες τα είδη στολισµού που γίνονται κάθε χρόνο. Και για την προβολή, 
είναι ποσό το οποίο αφορά τα έντυπα, τις καταχωρήσεις και τα κανάλια τα οποία όπως ανέφερα και 
πριν, ήταν λιγότερα κατά 50% σε σχέση µε πέρυσι και ένα µεγάλο ποσό της τάξεως των 10.000 € 
καλύφθηκε από τις χορηγίες. 

 
Σας ευχαριστώ πολύ κε Αντιδήµαρχε που µου θυµίσατε για τις εφηµερίδες και για 
τις τηλεοράσεις. Θα πρέπει λοιπόν κε Αντιδήµαρχε να κάνετε ίση κατανοµή προς 

πάντες. ∆εν µπορεί να δίνετε στο ¨Α¨ ή στο ¨Β¨ µέσο και να αφήνετε… Πρέπει σε όλα τα µέσα να 
δίνετε και να µην κάνετε διακρίσεις. 

 
Σε όλα τα µέσα έχουµε δώσει, απλώς από το ένα µέσο δεν έχει έρθει ακόµη το 
τιµολόγιο. 

 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: ∆εν είναι µέσα στις δαπάνες, θα έρθει άλλη ηµέρα αυτό; 

 
Έχει ζητηθεί το τιµολόγιο και δεν το έχουν προσκοµίσει ακόµη. Εµείς έπρεπε να 
φέρουµε όµως τον απολογισµό για να γίνει η ανάθεση του ΦΑΡΙΣ για τις 

εκδηλώσεις της Υπαπαντής. 
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Είναι µέσα ή δεν είναι; 

 
Στον απολογισµό δεν το έχουνε στείλει, όµως καλύπτεται από τις χορηγίες αυτό. 
Σας είπα ότι έχουµε 10.000 € χορηγίες. 

 
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ: Κε Μπρεδήµα. 

 
Κε Πρόεδρε εκθέσαµε τις απόψεις µας προηγουµένως, εµµένουµε σ’ αυτές ότι θα 
πρέπει ενόψει και των κρισίµων οικονοµικών περιστάσεων από τις οποίες διέρχεται 

η χώρα, να είµαστε φειδωλοί. Βεβαίως εφόσον ο κ. Αντιδήµαρχος µας διαβεβαιώνει ότι είναι 
λιγότερα τα ποσά εφέτος, δεν έχοµε αντίρρηση. Ωστόσο όµως επειδή έχοµε επιφυλάξεις ως προς 
ορισµένα ποσά για τον τρόπο της αναγραφής, όχι για κακή διαχείριση, θα ψηφίσουµε ¨λευκό¨. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ: Ο κ. Νιάρχος. 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: 
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Εµείς δεν είµαστε αντίθετοι στην πραγµατοποίηση αυτών των εκδηλώσεων. Βέβαια 
εκφράζουµε µία επιφύλαξη για το ύψος των δαπανών και την κατανοµή. Θα 

ψηφίσουµε ¨λευκό¨. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ: Ο κ. Μπεχράκης. 

 
Και εµείς θα ψηφίσουµε ¨λευκό¨. Μας προβληµατίζει έντονα αυτό µε τις χορηγίες. 
∆εν κατανοώ, δηλαδή τα πήραµε σε πυροτεχνήµατα, τα πήραµε σε χρήµατα; 

Και δεύτερον, νοµίζουµε ότι ήτανε ένα πολύ σοβαρό συµβάν µε το carousel που πήγαινε 
ουσιαστικά σε κάθε γύρω και µάδαγε τους γονείς σε µια εποχή σφοδρής λιτότητας.  
Για το λόγο αυτό εµείς θα ψηφίσουµε ¨λευκό¨. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ: Ο κ. Φωτέας. 

 
Με κάθε επιφύλαξη αφού πάρω µία διευκρίνιση που θέλω. Βλέπω εδώ, στο (5) λέτε 
λειτουργικά έξοδα 2.500 €. Τι εννοείτε; 

 
Για την απασχόληση προσωπικού και της επιχείρησης σχετικά µε την ανάθεση 
αυτών των εκδηλώσεων, δικαιολογείται και ένα ποσό ως λειτουργικά της έξοδα 

από τηλέφωνα, από ρεύµα, από διάφορα τέτοιου είδους έξοδα. Σύµφωνα µε τον Επίτροπο που 
έχουµε υποβάλει σχετικό ερώτηµα, ένα τέτοιο ποσό µπορεί να φτάσει µέχρι το 10 – 15% επί του 
συνολικού προϋπολογισµού. 
 
ΦΩΤΕΑΣ: ∆ηλαδή πάει πάντα επί της εκατό χωρίς να έχουµε ακριβή… 
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: Πάει στο ταµείο της επιχείρησης αυτό διότι όπως σας είπα γίνεται µε ανάθεση. 
 
ΦΩΤΕΑΣ: Καλώς. ¨Λευκό¨ λέµε και εµείς ως επιφύλαξη σε µελλοντικό έργο. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ: Κε ∆ήµαρχε. 

 
Αυτές οι θαυµάσιες εκδηλώσεις γίνονται από την κοινωφελή επιχείρηση του ∆ήµου, 
τη ΦΑΡΙΣ. Βεβαίως για το ∆ήµο στοιχίζουν περί της 20.000 € αλλά οι εργαζόµενοι και 

στο ∆ήµο και στην κοινωφελή δίνουν τον καλλίτερο εαυτό τους µέρα και νύχτα κυριολεκτικά. 
Υπάρχουν συγκεκριµένοι άνθρωποι, να µην τους αναφέρω έναν προς έναν, οι οποίοι οργανώνουν 
αυτές τις εκδηλώσεις, από τους εναερίτες που κρέµονται στα καλώδια µέχρι αυτούς που στολίζουν 
το δένδρο και φτιάχνουν όλες τις εκδηλώσεις στην πλατεία. Βεβαίως όπως ξέρετε, ελέγχονται τα 
εντάλµατα από τον Επίτροπο, υπάρχει διπλογραφικό σύστηµα και υπάρχει διαδικασία ελέγχου. 
 
Γιατί γίνονται οι εκδηλώσεις τα Χριστούγεννα; Γίνονται για δύο λόγους. Ο πρώτος είναι ο 
ψυχαγωγικός, συνδέεται µε τα παιδιά, µε το πνεύµα των ηµερών και ο δεύτερος είναι ο 
οικονοµικός. Γνωρίζετε ότι µε τις εκδηλώσεις αυτές φέρνοµε τα βράδια όλη την Μεσσηνία στην 
Καλαµάτα; Ότι το ιστορικό κέντρο έχει φτάσει στο επίπεδο στο οποίο έχει φτάσει και από την 
υποστήριξη του ∆ήµου; Πρέπει να δουλέψουν οι επιχειρήσεις. Τι θα κάνουµε;  
 
Όσον αφορά στις χορηγίες, σ’ αυτή την πολιτεία την οποία ζούµε, οι χορηγίες είναι ένα µέσο 
νόµιµο και αποδεκτό. Γνωρίζετε ότι χωρίς χορηγίες δεν µπορεί να γίνει το Φεστιβάλ Χορού, δεν 
µπορεί να γίνει καµία αθλητική εκδήλωση; Ευτυχώς που υπάρχουν και οι χορηγίες οι οποίες 
ενισχύουν αυτές τις εκδηλώσεις. 
 

ΝΙΑΡΧΟΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΦΩΤΕΑΣ: 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 
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Εµείς αγαπητοί συνάδελφοι και γι’ αυτό πήρα κυρίως το λόγο, δεν έχοµε καµία δέσµευση από 
κανέναν επιχειρηµατία, γι’ αυτό πήραµε την απόφαση για τα τραπεζοκαθίσµατα, θα δείτε σε λίγο, 
για τον έλεγχο του δηµόσιου και του δηµοτικού χώρου. ∆εν υπάρχουν κρατούµενα γι’ αυτή τη 
δηµοτική παράταξη. Γι’ αυτό µπορώ και δηµόσια αυτό να το φωνάζω και θα κάνοµε ότι καλλίτερο 
µπορούµε για το δηµόσιο συµφέρον. Ακούγαµε και στο προηγούµενο Συµβούλιο ¨πυροτεχνήµατα 
και πυροτεχνήµατα¨. Εντάξει, έγινε µία χορηγία και πέσανε και ¨πέντε¨ πυροτεχνήµατα και 
χάρηκαν τα χιλιάδες παιδιά τα οποία είχαν συγκεντρωθεί στην πλατεία για το άναµµα του δένδρου. 
Τι έγινε, τι πρόβληµα δηµιουργήθηκε;  

 
∆ήµαρχε εµείς είπαµε να χαρούν τα παιδιά, να µας πείτε πολλά περισσότερα, να 
µας πείτε όµως από πού προέρχονται. 

 
Με συγχωρείτε. Έχοµε αγορεύσει για ώρες για τα αλογάκια τα οποία έκαναν βόλτα. 
Ακούσαµε, όχι από εσάς αγαπητοί συνάδελφοι, αλλά υπάρχει µια συνέχεια, τα µύρια 

όσα για το παγοδρόµιο, τα µύρια όσα για το carousel. Να µην γίνει τίποτα; Είναι το κατώτερο το 
οποίο µπορεί να βάλει ο ∆ήµος. Έτρεξαν και βρήκαν και άλλα τόσα χρήµατα. Τα µέσα µαζικής 
ενηµέρωσης, οι εφηµερίδες, στηρίζονται από το ∆ήµο και το ξέρετε, νόµιµα στηρίζονται, µε τις 
δηµοπρασίες µε όλα αυτά, µε τις διακηρύξεις. Οι τηλεοράσεις έχουν µια πολύτιµη προσφορά στο 
θέµα της γνωστοποίησης των εκδηλώσεων, τι γίνεται ακριβώς, για να συγκεντρωθεί αυτός ο 
κόσµος, να χαρεί, να λειτουργήσουν οι επιχειρήσεις.  

 
∆εν διαφωνήσαµε, αλλά πληρώστε όλες από ίσα. Από φέτος λοιπόν σας λέµε για να 
µην είστε βασιλικότεροι του βασιλέως, να έχετε διπλάσια στις τηλεοράσεις να 

βάλετε. 
 
Κε Μπρεδήµα εγώ ξέρετε δεν είµαι ευνοηµένος ούτε των εφηµερίδων ούτε των 
τηλεοράσεων χρόνια τώρα. Έτσι; Αλλά θα µιλήσοµε για δικαιοσύνη και τα κανάλια τα 

οποία µας προβάλουν και είναι µέρα και νύχτα µαζί µας και βεβαίως µας είναι εξόχως χρήσιµα για 
να προβάλουν τις εκδηλώσεις µας. Πρέπει να έχουν κι αυτά µια συµµετοχή. Πως θα γίνει δηλαδή; 
Μια στήριξη οικονοµική.  
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: …(δεν ακούγεται)… για όλα τα κανάλια και για όλες τις εφηµερίδες. 
 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει υπόψη του 
τα προαναφερόµενα, το αποτέλεσµα της σχετικής ψηφοφορίας σύµφωνα µε την οποία ΥΠΕΡ 
τάσσονται οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι δηµοτικών 
παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨∆ΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨, κατά πλειοψηφία, 
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι      
 
Εγκρίνει τον οικονοµικό απολογισµό των Χριστουγεννιάτικων εκδηλώσεων 2010 που 
ανατέθηκαν στην Κοινωφελή Επιχείρηση «ΦΑΡΙΣ» µε την υπ’  αριθµ. 527/2010 
προηγούµενη απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, όπως αυτός αναλυτικά 
καταχωρείται στο ιστορικό της απόφασης αυτής και ο οποίος ανέρχεται στο ποσό των 
είκοσι έξι χιλιάδων τριακοσίων εξήντα οκτώ ευρώ και πενήντα επτά λεπτών (26.368,57 
€). 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ:  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 
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ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Ανδρεάκος Κωνσταντίνος   1. Αδαµόπουλος Ιωάννης 

  2. Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος  

  3. Αναζίκος Ιωάννης 

  4. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 

  6. Βασιλόπουλος Παναγιώτης 

  7. Γκλεγκλές Ιωάννης 

  8. ∆ικαιουλάκος Βασίλειος 

  9. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

  10. Καµβυσίδης Ιωάννης 

  11. Καραγιάννης Ανδρέας 

  12. Καρβέλης Γεώργιος 

  13. Κουδούνης Αργύριος 

  14. Μανδηλάρης Ιωάννης 

  15. Μαρινάκης Σαράντος 

  16. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 

  17. Μπάκας Ιωάννης 

  18. Μπασακίδης Νικόλαος 

  19. Μπεχράκης Σταµάτης 

  20. Μπουζιάνης Παύλος 

  21. Μπούρας Ιωάννης 

  22. Μπούχαλης ∆ηµήτριος 

  23. Μπρεδήµας Θεόδωρος 

  24. Μωραγιάννης Κωνσταντίνος 

  25. Μωρακέας Σπυρίδων 

  26. Νιάρχος Αναστάσιος 

  27. Νταγιόπουλος Γεώργιος 

  28. Ντίντα Παναγιώτα 

  29. Οικονοµάκου Μαρία 

  30. Πολίτης ∆ηµήτριος 

  31. Πουλόπουλος ∆ηµήτριος 

  32. Ριζάς Χρήστος 

  33. Στασινάκης ∆ιονύσης 

  34. Στασινόπουλος Στυλιανός 
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  35. Φαββατάς ∆ηµήτριος 

  36. Φωτέας Νικόλαος 

  37. Χριστόπουλος Ιωάννης 
 

Ακριβές Απόσπασµα 
Καλαµάτα, 17 Φεβρουαρίου 2011 

Ο ΑΝΤΙΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 
ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

 
ΑΝ∆ΡΕΑΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

 

 


